
Hoe is het nu met….. Jasmin Ramic 
  

Hij was een van de grootste talenten uit de Argon jeugd van zijn generatie en 
koos uit meerdere opties uiteindelijk voor FC Groningen. Tot een grote doorbraak 

in het profvoetbal kwam het uiteindelijk nooit, maar desondanks heeft hij als 
voetballer herinneringen voor het leven gemaakt. 

Jasmin Ramic is geboren in Bosnië, het land dat hij met zijn ouderlijk gezin 

vanwege de oorlog is ontvlucht. Het gezin kwam in Mijdrecht terecht, waar 
Jasmin bij Argon in de F-jes kwam te voetballen. Argon was destijds net 
begonnen met de interne Champions League competitie waar Jasmin instroomde 

bij FC Barcelona en later speelde in de kleuren van Anderlecht. Hij heeft warme 
herinneringen aan de tijd als jeugdspeler bij Argon, waarbij met name het 

jaarlijkse internationale toernooi in Kerkrade hem nog helder voor de geest 
staat. Saamhorigheid in binnen het team, vervolgens gezamenlijk overnachten in 
een oud klooster om na een slechte nacht aan het toernooi te beginnen. Het was 

tekenend voor de jeugdopleiding van Argon in die tijd, teamgenoten van toen 
spreken daar met elkaar nog steeds over. 

In de Argon jeugd werd al snel duidelijk dat Ramic over veel talent beschikte. Hij 

was technisch vaardig, snel en gedisciplineerd. De interesse van diverse 
profclubs was dan ook niet verwonderlijk. Respectievelijk RKC Waalwijk, Vitesse, 

FC Utrecht en FC Groningen klopte aan bij de jonge Argonaut. 

De keuze was niet gemakkelijk. FC Utrecht was een ‘veilige keuze’ dichtbij het 
ouderlijk huis. Utrecht bood een compleet programma waar zowel school als 
voetbal in zaten. Vroeg naar Utrecht, na het volgen van de school, het huiswerk 

en aansluitend de trainingen moest er weer naar huis gereisd worden. Het 
dagelijks reizen kreeg na lang denken niet de voorkeur. RKC Waalwijk bood een 

programma aan waar jeugdspelers van een jaar of 16 in een kleine groep met 
elkaar zelfstandig woonden, dit vonden de ouders van Jasmin op die leeftijd geen 
goed plan. 

Vitesse kwam met een aanbieding die paste binnen het plaatje zoals het gezin 
Ramic het voor ogen had. Het grote struikelblok was echter dat Jasmin gehaald 
zou worden voor een positie waar op dat moment een Belgisch 

jeugdinternational speelde. Concurrentie zou hij bij elke profclub krijgen, maar 
de uitblinker van het team bij Vitesse speelde exact op de favoriete positie van 

Ramic. Meer zekerheid om te spelen was een nadrukkelijke wens bij het vertrek 
van Argon. Die kreeg hij bij FC Groningen. Natuurlijk waren er geen garanties, 
maar de gesprekken gaven veel vertrouwen op veel speeltijd in het noorden van 

het land. In Groningen werd Jasmin ondergebracht bij een gastgezin, waarbij hij 
zich enorm thuis voelde. FC Groningen zorgde dagelijks met een busje voor de 

reis naar school, vervolgens naar de training en weer terug naar het gastgezin. 
Een uitstekende omgeving om zichzelf op alle vlakken te ontwikkelen dus. 

Het hoogtepunt bij FC Groningen kwam in het tweede jaar bij de club. Ramic 
mocht mee met de selectie op trainingskamp naar Griekenland. Tijdens deze trip 

was er een oefenwedstrijd gepland tegen AEK Athene, waar in de nadagen van 
zijn carrière voormalig FC Barcelona speler Rivaldo was neergestreken. In een 

goed gevuld stadion mocht de jonge Ramic invallen en stond zo in een keer op 
het veld tegenover de voormalig wereld voetballer van het jaar, Champions 
League-  en WK winnaar. Een jongensdroom die uit kwam. Het voetballen tegen 



zo’n grootheid bleek achteraf het allermooiste moment in de loopbaan van de 

voetballer. 

De ontwikkeling van Ramic was in die tijd goed, tijdens een gesprek met 
toenmalig FC Groningen trainer Ron Jans kreeg hij te horen dat hij na de 

winterstop zou aansluiten bij de selectie van het eerste elftal van de club. Een 
mooie beloning voor de geleverde arbeid. Totdat er langzaam wat kleine 

blessures de kop op staken. Een week of twee na het gesprek met Jans gaat het 
tijdens een wedstrijd tegen Jong Vitesse mis. Na het opspringen bij een sliding 
van een tegenstander komt hij verkeerd terecht waarbij hij de kruisbanden in 

zijn knie afscheurt. De jongensdroom valt in duigen. Operaties en herstel volgen 
wel, maar Jasmin Ramic wordt niet meer de oude. FC Groningen houdt 

vertrouwen in de speler en er volgt een contractverlenging met een jaar. Er blijkt 
echter zoveel schade aan de knie te zijn ontstaan dat het vrijuit voetballen dat 
de top vraagt niet meer mogelijk is. 

Er volgt een stap naar HFC Haarlem, toenmalig eerstedivisionist waar oud- Argon 

trainer Jan Zoutman op dat moment trainer is. Na 11 wedstrijden in Haarlem 
houdt het voetballen bij profclubs op voor Ramic.  Er volgen prachtige jaren in de 

top van het amateurvoetbal bij IJsselmeervogels en GVVV. 

Momenteel speelt Jasmin niet meer op het veld, maar is hij nog wel in de zaal 
actief in de Topklasse bij Legmeervogels in Uithoorn. Daarnaast speelt Jasmin 

samen met een aantal andere (oud)Argonauten bij het team van 
Aannemersbedrijf Krimp in een bedrijvencompetitie in de zaal, onder leiding van 
Hans Klijn. 

Een terugkeer bij Argon in de rol van bijvoorbeeld (jeugd)trainer sluit Ramic 

zeker niet uit. Dit spookt met regelmaat door zijn hoofd, maar twee jonge 
kinderen en een drukke baan weerhouden hem daar op dit moment van. Maar 

wie weet wat de toekomst brengt… 

 

Afbeelding: Jasmin Ramic deelt als jeugdspeler handtekeningen uit aan jonge FC 

Groningen fans.   


